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2 Bestuur 

Dit jaar zijn er 2 bestuursleden aFredend en niet herkiesbaar.  Te weten, Remco 
Mols (secretaris) en Guus van den Dries (penningmeester).   We hebben ter 
vervanging 2 personen bereid gevonden om deze taken op zich te nemen. Voor 
het eerst in de geschiedenis van de Sportvissers  willen we 2 dames aan jullie 
voordragen, om in het bestuur toe te treden.  De dames te weten Angelique 
Slegers ( penningmeester) en LiseTe Beekmans (secretaris) worden 
voorgedragen en goed bevonden door de leden. Hierop neemt de voorziTer 
afscheid van Remco en Guus en worden beide dames geïnstalleerd in het 
bestuur en worden de dames verzocht om aan de bestuurstafel plaats te 
nemen. Het bestuur bestaat nu uit:  

VoorziTer:              Jos Schilders 

Secretaris:              LiseTe Beekmans 

Penningmeester:   Angelique Slegers 

Bestuurslid:             Ben Joosen 

Bestuurslid:             Bert Meurs 

Bestuurslid:             Henk Henskens 

Bestuurslid:             Wim van Noort 

 

3  Bestuur verslag 2023 algemeen. 

 2023 is een jaar geworden, waarop we met de veranderingen in het bestuur, 
toch wel met veel plezier kunnen terugblikken.  Het was een jaar met vele 
mooie wedstrijden, waarop jullie (de leden) met veel enthousiasme aan hebben 
deelgenomen. Het ledenbestand bestaat op dit moment uit 767 leden.  Dit is 
onderverdeeld in:  65 jeugdleden, 170 senioren+ en 532 seniorleden. Over deze 
categorieën zijn 21 vrouwen verdeeld.  Samen hebben jullie met veel plezier 
aan de reguliere concoursen en de 60+ wedstrijden deelgenomen.  De uitslagen 
daarvan konden jullie na de wedstrijden terugvinden op de website en 
facebook. Daarover hebbende, ook een verandering is de vernieuwde website!  
Deze is geheel aangepast aan deze ^jd, dus nu is het de Sportvissers 2.0  Alle 
eer voor Gerrit Jan de Ruijter, die deze aanpassingen geheel voor zijn rekening 
heeF genomen.  Hiervoor onze grote dank, voor het vele werk hiermee.                                                                                                                          



4 Eikenven en Klompven 

Jos en Ben hebben in het begin van het jaar een rondje langs het Klomp en 
Eikenven gedaan met Pieter Grimmelius van de gemeente. In overleg is 
geïnventariseerd wat de mogelijkheden waren om de bestaande visplekken 
weer te op^maliseren. Afgesproken is om op korte termijn deze visplaatsen aan 
te pakken.   

  

Dit is dus met behulp van enkele vrijwilligers en de gemeente adequaat 
aangepakt , en op 27 en 28 maart zijn de aangewezen visplaatsen weer keurig 
in orde gemaakt. 

 

Informa^eavond met Jan Van Schendel 

Op vrijdag 20 oktober hebben we een mooie en interessante presenta^e gehad 
van Jan van Schendel. Deze hadden we uitgenodigd, en hij vertelde vol 
enthousiasme over zijn vissers verleden en nu als bondscoach  van het 
Nederlands mannenteam samen met Stefan Verhoeven.  Al met al een 
informa^eve avond , die wat Jan betrof nog wel langer had mogen duren. 

 

Nieuw  aanspreekpunt Natuurmonumenten 

Na jaren ons vaste aanspreekpunt te zijn geweest is Toon Loonen gestopt bij 
Natuurmonumenten.  In zijn plaats is Carolien Lok als districtsbeheerder 
gekomen en zal vanaf nu ons aanspreekpunt zijn. We gaan er vanuit dat we ook 
met haar een predge samenwerking tegemoet mogen zien. 

 

 



 

Rabobank Clubsupport  

Ook dit jaar hebben we weer deelgenomen aan het Rabobank Clubsupport 
evenement. Hierbij kunnen de leden die lid zijn van de Rabobank stemmen op 
onze vereniging. Ben Joosen en Jan van de Berk zijn samen op de 
bekendmaking avond geweest, en de opbrengst van dit jaar was € 232,71 en bij 
de loterij die daar werd gehouden, wonnen ze ook nog eens € 125,00.  Dus een 
heel mooi bedrag voor onze club, waarvoor dank aan onze leden. 

 

 

Rest ons nog om al onze leden een succesvol en visrijk 2024 toe te wensen. 

 

 

Oisterwijk maart 2024 

LiseTe Beekmans  

Secretaris. 

 

 

 

 

 

 

 


